
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 21/12/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
 
ΘΕΜΑ: «Πρόσφατα ανησυχητική παροδική αύξηση ραδιενέργειας στη Νότια 

Βουλγαρία» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως δημοσιευμάτων, στη νότια Βουλγαρία και πλησίον των ελληνοβουλγαρικών 
συνόρων (Προμαχώνας Σερρών) καταγράφηκαν το βράδυ της 14ης Δεκεμβρίου 
υπερβολικά αυξημένες τιμές ραδιοακτινοβολίας. Οι τιμές καταγράφηκαν από σταθμό 
μέτρησης στη Βουλγαρία, οι οποίες έφθασαν τα 7.780 nSv/hr (nanosivert ανά ώρα), ενώ 
οι τιμές γύρω από το σημείο εκείνο ήταν περίπου στα 130 - 195 nanosivert ανά ώρα. 
Προέρχονται δε από την ειδική υπηρεσία της διαδικτυακής πλατφόρμας Windy, η οποία 
εκτός από τις γνωστές πληροφορίες σχετικά με τον καιρό καταγράφει και την ιονίζουσα 
ακτινοβολία. Ωστόσο, στις 19 Δεκεμβρίου οι τιμές σε nanosivert/hr επανήλθαν στα 
φυσιολογικά τους επίπεδα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε, εάν η Ελληνική Επιτροπή Ατομικής Ενέργειας 
(ΕΕΑΕ), ως αρμόδια ρυθμιστική αρχή για τον κανονιστικό έλεγχο της ακτινοπροστασίας 
και ραδιολογικής και πυρηνικής ασφάλειας, επιβεβαιώνει την αναφερόμενη μέτρηση της 
14ης Δεκεμβρίου πλησίον των ελληνοβουλγαρικών συνόρων κι αν ναι, διερεύνησε το 
αίτιο και την προέλευση της παροδικής αύξησης της ραδιοακτινοβολίας; 
 
2. Υπάρχει μόνιμα εγκατεστημένος Σταθμός Μέτρησης Ραδιοακτινοβολίας στα 
ελληνοβουλγαρικά σύνορα κι αν όχι, διατίθεστε όπως εγκαταστήσετε άμεσα και μόνιμα 
ανάλογο Σταθμό, δεδομένου ως γνωστόν βορείως της Σόφιας Βουλγαρίας λειτουργεί ο 
Σταθμός παραγωγής πυρηνικής ενέργειας του Κοζλοντούι; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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